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Z A P I S N I K 

 

 

5. sestanka odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti občine Loški 

Potok, ki je bil v sredo,  1. 12. 2021 v prostorih občine Loški Potok, Hrib 17.   

 

 

Prisotni: 

 

a) člani odbora: Peter Rus, Mojca Bojc, Helena Cimprič, Nevenka Dražetić  

                                                                                                                                                                  

b) ostali prisotni: župan Ivan Benčina, Vinko Košmerl 

 

Odsotni:  

 

a) člani odbora: Jure Lavrič  

 

                                                           

 

Dnevni red:  

 

1. Sprejem zapisnika 4. seje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih 

dejavnosti Občine Loški Potok, z dne 2. 6. 2022 

2. Obravnava osnutka proračuna občine Loški Potok za leto 2022 

3. Strategija razvoja občine Loški Potok za obdobje  2021-2030 

4. Razno  

 

 

Ad 1: Sprejem zapisnika 4. seje odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih 

dejavnosti  

 

 

Predsednica odbora Nevenka Dražetić je prisotne pozdravila.  

Obnovila  je zapisnik 4. seje odbora z dne, 2. 6. 2021. Naštela je glavne točke zapisnika in 

prebrala je sklepe. Zapisnik je bil soglasno sprejet.  

 



 

Ad 2: Obravnava osnutka proračuna občine Loški Potok za leto 2022  

 

Župan Ivan Benčina je  na začetku najprej predstavil investicije občine v letu 2021.  

Naštel je vse pomembne obiske, in sicer obisk državnega sekretarja Cveta Uršiča, ministra 

Andreja Vizjaka, ministra za delo družino in socialne zadeve Janeza Ciglerja Kralja in 

ministrico za Slovence v zamejstvu dr. Heleno Jaklitsch.  

 

Prisotnim je predstavil osnutek proračuna občine za leto 2022. Poudaril je, da mora proračun 

slediti strategiji razvoja občine. Pojasnil je, da mora biti poudarek predvsem na skrbi za vse 

starostne skupine. Najpomembnejši del pa so aktivni občani, ki dejansko živijo v občini in 

tam delajo.  

 

Ad 3: Strategija razvoja občine Loški Potok za obdobje  2021-2030 

 

Župan je predlagal, da se iz Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti  

določita dva člana, ki bi sodelovala v odboru, ki bi se ukvarjal s  strategijami razvoja občine. 

Povedal je, da bi se člani določili tudi iz drugih odborov.  

 

Članica odbora Helena Cimprič je naštela že vzpostavljene dejavnosti v občini, ki že dobro 

delujejo. 

 

Član Peter Rus pa je predlagal, da naj občinski svet določi člane za odbor za strategije 

razvoja. Iz občinskega sveta bi se dala pobuda, kdo bi bil v odboru za strategije razvoja.  

 

SKLEP: Člani odbora so soglasno sprejeli predlog Petra Rusa. 

 

Ad 4: Razno  

 

Vinko Košmerl je predstavil dopis iz OŠ dr. Antona Debeljaka. Na občino je šola poslala 

vlogo za finančno pomoč pri knjižni izdaji potoškega slovarja ob 70-letnici smrti dr. Antona 

Debeljaka in 50-letnici novega poslopja potoške šole.  

 

SKLEP: Člani odbora so soglašali, da se financiranje izdaje slovarja vključi v proračun za 

naslednje leto. Izdaja slovarja bo velika pridobitev in se ga bo lahko uporabilo tudi kot 

protokolarno darilo.  

 

 

 

Sestanek smo zaključili ob 20. uri.  

 

 

                                                                                                                            Predsednica:  

                                                                                                                         Nevenka Dražetić 


